
Beretning for perioden 3. oktober 2019 til 29. september 2020 

Corona har desværre præget det meste af denne beretningsperiode. Det har været 

svært at gennemføre sociale arrangementer, fællesspisning og møder. Det har 

naturligt nok – men desværre påvirket det sociale liv og kommunikationen i vores 

fællesskab. Vi skal alle gøre en ekstra indsats for at fastholde fællesskabet og 

relationerne til hinanden. Det kom bl.a. til udtryk i den første Corona-tid, hvor Frank 

var initiativtager til at vi gennemførte sang fra vores egen bolig i inderområdet. 

Vores udvalg og grupper fungerer godt:  

En stor tak til vores udvalg og grupper. De gør hver især et stort stykke arbejde for 

fællesskabet og er vigtige brikker i vores organisation. Vi forsøger via vores 

hjemmeside at holde jer alle orienteret om hvad der foregår. Det sørger vores Web-

master for med stor energi – tak for det.   

Vi har i perioden holdt i alt 10 bestyrelsesmøder og 4 fællesmøder 

Vi har arbejdet med flere emner: 

- Byggesagen er desværre endnu ikke afsluttet 

- Bekæmpelse af skadedyr – Mosegrise, hvepse og Humlebier 

- Beplantning af udeområdet har været præget af meget vand og hård jord, 

men nu er det lykkes at få beplantet næsten hele vores fællesområde. Det er 

så smukt. 

- Vores gamle smukke rødbøg væltede desværre med stormen Laura. 

Opskæring har fundet sted /Henrik 

- Ildslukkere, brandslukkere og brandtæppe er indkøbt til Fælleshuset 

- Hurtig Industriopvaskemaskine er installeret i fælleshuset 

- PC indkøbt til fælleshuset 

- Kældergruppen har indrettet kælder og cykelskur 

- Vi er blevet et kendt seniorbofællesskab og har haft besøg af andre 

seniorbofællesskaber (Ydungård fra Værløse 50 prs. Og Tårnby 43 prs.) Tak til 

alle jer, som beredvilligt har fremvist jeres bolig for gæsterne og hjulpet med 

gennemførsel og bagning til disse arrangementer. 

- Visitationsudvalget sikrer, at vi hele tiden har relevante ansøgere på vores 

interesseliste, hvis der skulle blive ledige boliger. 



- Vi har holdt eet temamøde: ”hvordan går det med vores bofællesskab”, som 

Eva Lunding Olsen fra OK-fonden stod for. Det var dejligt at få genopfrisket 

nogle af de emner som vi tidligere har arbejdet med inden vi flyttede ind.  

- Færdsel på vores område, herunder P-problemer er stille og roligt ved at blive 

løst 

- Vi har fået opsat forskellige oplysningsskilte på området: oversigtsskilt for 

boligerne, cykling forbudt på inderområdet og blind vej er netop opsat. 

- Den 30. august i år deltog 16 bofæller og 2 fra Rørmoseparkvej i 

Hjerteforeningens Landsindsamling. Vi skulle mindst gå 15 ruter for at få en 

gratis hjertestarter. Projektet lykkes og i meget nær fremtid vil vi få opsat en 

hjertestarter på Fælleshuset.  

- Der er blevet udarbejdet forretningsorden for den siddende bestyrelse. 

- Vi har fået udarbejdet og godkendt en budgetprocedure for Hjorteparken. 

- Vedligeholdelsesplanen for vores boliger er næsten klar til at blive forelagt et 

fællesmøde 

- Forslag til opdateret husorden og opdateret forretningsorden for 

fællesmøderne vil blive forelagt næste fællesmøde 

- Som rosinen i pølseenden holdt vi Sankt Hans aften den 23. juni. Det var 

første gang i lang tid, hvor det var muligt at samle hele fællesskabet – det var 

dejligt, og den pølsevogn som fest og kulturgruppen havde hyret var vist lidt 

af en succes.   

Med disse ord håber jeg fællesskabet tager beretningen til efterretning - tak  

 

Lars Schnoor 

Formand for Seniorbofællesskabet Hjorteparken 

29. september 2020 

 


